
Ve�ns de Roses denuncien  la degradaci� de la Punta

Una cinquantena de comerciants, botiguers i ciutadans que viuen a la zona

es queixen de baralles, brut�cia i venda de productes falsif icats

LÕalcalde Plana es va mostrar ober t al di�leg

El solar del carrer Joan Badosa, 52 de Roses, que

compor ta queixes dels ve�ns EPA.

Una cinquantena de ve�ns van expressar ahir la seva indignaci� per

la degradaci� del barri de la Punta de Roses, que consideren que

�s ÒinsostenibleÓ. Manifesten en la car ta dirigida a lÕalcalde, Joan

Plana, que lÕAjuntament Òhi ha de fer alguna cosa m�s enll� de

declarar les bones intencionsÓ. Denuncien que al barri hi ha

baralles Òentre diversos grups de delinq�ents i/o bandes de jovesÓ.

Que estan Òa lÕordre del diaÓ. Af irmen tamb� que hi ha Òdiverses

cantonades del barri, ben conegudes per tothom, que serveixen a

camells per fectament identif icats per les forces dÕordre p�blic, per

vendre les seves droguesÓ.

Aix� mateix manifesten que hi ha un problema ÒgreuÓ de pres�ncia de venedors ambulants i de venda de

productes falsif icats a la zona. Aix� ho denuncien paralálelament al fet que sovint ÒlÕAjuntament imposa sancions

sobredimensionades Òa comer�os de la zona Òper actituds que perjudiquen m�s aviat pocÓ. Denuncien aix�

mateix consum de subst�ncies estupefaents en bancs de la zona i tamb� que hi ha grups que juguen a futbol

pels carrers i places. Entre les queixes tamb� hi ha la den�ncia que es permet lÕestacionament de motocicletes

de manera ÒabusivaÓ. Entre els elements que contribueixen a la degradaci�, a parer dels ve�ns, hi ha persones

Òen dies de calorÓ que mantenen un compor tament Òindecor�sÓ: ÒCreix el nombre de vilatans i visitants que els

dies de calor passegen pels carrers interiors del barri de manera totalment indecorosa, vestits nom�s amb un

banyador o f ins i tot nom�s amb un tanga.Ó Es demana que ÒlÕAjuntament prengui les mesures necess�ries per

fer complir les lleisÓ i es demana que sÕaugmenti Òla vigil�ncia als carrersÓ.

ÒPlena predisposici�ÓLÕalcalde de Roses, Joan Plana, per la seva banda, va mostrar Òplena predisposici�Ó per

treballar Òconjuntament amb els ve�ns i comerciants en temes com ara lÕordenaci� dels carrers i la

implementaci� de c�meres de videovigil�nciaÓ. Va explicar aix� mateix que ja hi ha una primera fase instalálada i

una segona de preparada. ÒLÕobjectiu dÕun barri millor �s compar tit i volem treballar juntsÓ, va assegurar.

Respecte al tr�f ic va parlar de la feina feta per la policia local i els Mossos. Va recon�ixer que, com tots els

barris, la Punta t� problemes, per� hi va afegir: ÒTamb� vull reivindicar que �s un magn�f ic barri on viure amb una

molt bona qualitat de vida, un gran teixit comercial i un acc�s molt pr�xim a la gran majoria de serveis.Ó
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